
17. 6. 2025 – jednání školské rady 

 

Ředitelka školy informovala o dění ve škole za 2. pololetí šk. roku 24/25 a o výhledu do příštího 
školního roku: 

 Přijímací řízení - U 9. tříd čekáme na výsledky 2. kola na 24. 6. , týká se přijetí žáků na 
školy, z 5. tříd odchází na gymnázia 8 žáků 

 Materiální vybavení – nákup notebooků a tabletů pro žáky, dokoupení wifi na pokrytí celé 
školy, nákup plakátů metodika prevence – umístění na chodbách, pořízení nových regálů 
do školní knihovny, pořízení nových zařízení do Tv (držáky na míče, kompresor, nářadí, ..), 
na školním hřišti opravené lavičky, kluziště částečně demontováno – místo něj hřiště na 
florbal (nákup branek), nákup nových koberců do družiny a některých tříd, pořízení 
venkovní bedny na hračky pro družinu, pořízení skládacích stolů – využití na akce školy, 
nové webové stránky školy, vč. zavedení facebooku školy 

 Bezpečnost – dokončení instalace kamerového systému ke vchodu u tělocvičen a 
druhého vchodu do budovy 

 Aktivita žáků, charita, akce školy – konání workshopu ke vzdělávání cizinců (MAP IV) pro 
učitele Prahy 15, mezigenerační projekt IT zvesela – žáci 9. tříd se seniory v CSOP Praha 
15, participativní rozpočet školy (organizuje žákovský parlament) – pořízení sedacích 
vaků na chodby, nová akce – sbírka potravin pro Klokánek Štěrboholy (org. 8. C) – měla 
velký úspěch, v EVVO soutěži Recyklohraní výhra žáků na pořízení kompostéru,  

 Nová akce školy – místo původního Zpívání na schodech zkoušíme zahradní slavnost 
spojenou se šerpováním žáků 5. tříd (spojeno s aktivitami, které připravují pro malé děti 
žáci i učitelé 2. stupně) 

 Úspěchy žáků – v soutěži Mladý cyklista, Mladý zdravotník, 2. místo v celorepublikové 
soutěži školních časopisů 

 Spolupráce s rodiči – při vánočním a jarním jarmarku vybráno cca 23.000,- - bude 
použito jako příspěvek na pořízení dalšího herního prvku na hřiště školní družiny 
(houpačka?) 

 Informace o rozpočtu školy, plánovaných akcích 

Příští školní rok 

 1 přípravná třída, 14 tříd na 1. stupni, 12 tříd na 2. stupni. Z důvodu nízkého počtu žáků v 
letošních 1. třídách budou sloučeny do dvou 2. tříd. 

 2 učitelky odchází do důchodu, jedna ukončuje pracovní poměr po roce učení 
 V tuto chvíli máme pokrytý stav pedagogických pracovníků, otevřený je ještě počet 

asistentů pedagoga, nemáme ještě všechna doporučení z PPP 
 Další jednání stanoveno na první zářijový týden, termín bude ještě upřesněn 

 

 

V Praze dne 18. června 2025 

J. Urbánková, ředitelka 

 


